
Svenska Epilepsisällskapets årsmöte 2023 protokoll 

Tid för årsmötet: Torsdagen den 16 november, kl 16.00 -17.00  

Lokal: Frimurarehotellet Linköping 

 

§1 Två justeringsmän, tillika rösträknare, utsågs: Magnus Thordstein och Lisa Gordon. 

§2 Mötet ansågs behörigt utlyst. 

§3 Ordföranden föredrog årsberättelsen. 

§4 Skattmästaren föredrog ekonomin.  

§5 Revisionsberättelse föredrogs och beslut om ansvarsfrihet fattades. 

§6 Styrelse för Svenska Epilepsisällskapet valdes. Följande personer valdes om: Heléne 

Sundelin (ordförande), Johan Zelano (vice ordförande), Helena Gauffin (skattmästare), Sami 

Abu Hamdeh (ledamot), Måns Berglund (ledamot), My Andersson (forskningsrepresentant), 

Mirja Gyllensvärd (ledamot, blivande sekreterare), Christian Wentzel (ledamot) och Eva 

Wadhagen-Wedlund. Christine Clementson Ekdahl och Collin Reilly valdes in i styrelsen. 

Maria Compagno Strandberg och Alexandra Sailer avgick ur styrelsen. 

§7 Till revisorer valdes: Martin Lindberger och Roland Flink fortsätter; Mats Eriksson och 

Benno Mahler valdes till revisorssuppleanter.  

§8 Till valberedning valdes Merab Kokaia, Maria Compagno Strandberg och Magnus 

Thordstein. 

§9 Medlemsavgiften fastställdes till 1000 kr för läkare och 500 kr för icke-läkare. Avgiften 

avser livstids medlemskap. 

§10 Planerad verksamhet för nästa verksamhetsperiod föredrogs: 

- En workshop om SES arbetssätt är planerad till våren 2024  

- Vårens arrangemang under neurologiveckan 2024 går av stapeln till den 17 maj i 

Halmstad. Johan Zelano föredrog programmet.  

- SES höstmöte 2024 planeras i Lund. 



- Sällskapets hemsida presenteras av Måns Berglund 

§11 Inga internationella frågor togs upp på årsmötet. 

§12 Övriga frågor: 

- Att förnya SES arbetssätt är planerat för workshop under nästa år, men styrelsen 

kommer också att ta fram ett förslag för att uppdatera SES stadgar. Förslaget kommer 

att presenteras vid nästa årsmöte 2024.  

- För att stödja forskning kring epilepsi föreslås införandet av en postersession i 

samband med höstkursen för att presentera pågående forskning. Förslag på att 

avhandlingar om ep under året kan presenteras på årets höstmöte godkänns också.  

- Frågan om SES ska erbjuda hybridmöte diskuteras. Styrelsen ska undersöka undersöka 

kostnaden och ta ställning inför nästa årsmöte.  

 

Heléne Sundelin, ordförande  Maria C Strandberg, sekreterare 

 

Magnus Thordstein, protokolljusterare   Lisa Gordon, protokolljusterare 


